
 

Åby – Åbyhøj Fællesråd – Bestyrelsesmøde d.11 Oktober 2023 

Deltagere: Jesper – John – Kasper – Leif – Bo – Giovanna – Thorkild – Poul 

A>rud: Johnny 

Punkt 1 – Godkendelse af referat fra sidste møde 

Mail adresser skal generelt ikke fremgå i referater – ÅÅF bakker 100 % op om en staJon ved Åby 
Tømmerhandel – Økonomi: go økonomi og Jlskud fra kommunen. 

Punkt 2 – VigJg nyt fra Åbyhøj 

Vi skal i ÅÅF være obs på de nye fælles vedtægter for Fællesråd i Aarhus som vi må formode kommer på et 
Jdspunkt.  

I forhold Jl den ansøgning som var kommet fra en lokal børnehave om støRe Jl en legeplads på deres grund 
så kan vi ikke umiddelbart støRe deRe projekt da lågen er låst eSer lukkeJd og dermed kan folk udefra ikke 
få glæde af den. 

Hvis I oplever problemer på sJer, tunnel, gader, parker eller andet så brug BorgerJp app fra Aarhus 
Kommune Jl jeres smartphone. 

Punkt 3 – Åby Park 

Aarhus Vand har aWoldt et arr. i Åby Parken for at fortælle omkring den udvikling der arbejdes på f.eks med 
større og flere søer i Åby Park. 

Aarhus Vand har modtaget noget økonomi Jl deRe for at lave bedre biodiversitet i Åby Parken. 

Tunnel fra og Jl Åby Parken: skal vi arbejde på noget Crowd funding. ASalt at Jesper sender link Jl Kasper og 
Poul omkring deRe. Evt. skal der også arbejdes med søgning af fonde. 

Det kunne også give go mening at tage kontakt Jl Gammelgårdsskolen og Åby skole omkring deRe projekt. 

Punkt 4 – Åbyhøj Torvedage 

Der kommer en lind strøm Jl torvemarkedet men der kunne sagtens være plads Jl mange flere besøgende. 
Den italienske bod har desværre valgt ikke at komme mere på grund af deres økonomi, da de ikke kan tjene 
nok på sådan en dag i Åbyhøj. 

Vi skal arbejde noget mere for at få reklame ud for markedet. 

Instragram/Facebook: Evt få brugt nogle penge på at booste opslaget. 

Ellers er der mulighed for at prøve og række ud Jl: 

Skolerne i området, Al2bolig i områderne, El-værket, Måske meninghedsrådet kan være med Jl at lave 
noget reklame for det. 

 

 

 



 

Punkt 5 – Omdannelse af DSB arealer (Kulgården) 

Byudviklingsudvalget vil gerne tage bolden videre herfra med deRe projekt. 

Steen kommer Jl næste møde og giver en store status omkring deRe projekt.  

En mulighed er også at indbyde Åbyhøj Fodbold Jl deRe møde. 

Punkt 6 – Evt. 

Datoen d.14 Februar 24 skal ændres Jl d.21 Februar 2024. Jesper tager kontakt Jl Pernille på Åby Bibliotek. 

Pensionst festen: Leif arbejder videre på deRe projekt. 

 

VigJge datoer: Møder i bestyrelsen (Studiekredslokalet): 

8 nov 23 – 13 Dec 23 – 10 Jan 24 – 21 Feb 24 – 13 Mar 24 – 10 April 24 – 8 Maj 24 – 12 Jun 24 

Generalforsamling (Elværket Åbyhøj): 18 Jan 24 (18-23) 

 

Referent: Jesper Richardt 

 


